

YAN OI TONG Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T.,

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

Hong Kong.

No: 14-15/13

2014-2015 家長活動(10 月及 11 月)

敬啟者:

本會一直致力維繫家長感情,讓家長們有聚首暢談,互相分享的時光。未來兩個月,本會將舉辦 一系列的活動,讓家長可以互相切磋,溝通了解,增進感情。活動詳情如下:

主題 / 內容		日期	時間	費用	名額	備註欄
頸巾編織班	教授課堂	3,10,17/11/2014 (逢星期一) 5,12,19/11/2014 (逢星期三)	下午 2:00-3:30	全免	30 人	➤ 家長義工優先 ➤ 參加頸巾送暖行動,將 所織頸巾100條送贈予 有需要長者。 ➤ 如報名人數超額,將抽 籤決定。
烹飪班 4 堂 (最多選 2 堂)	饅頭、花卷製作 菜肉飽和燒賣 糯米糍 年糕	14/10/2014(=) $28/10/2014(=)$ $11/11/2014(=)$ $25/11/2014(=)$	下午 2:00-3:30	\$20 \$30 \$30 \$20	20 人 20 人 20 人 20 人	■家長義工優先 ■如報名人數超額,將抽 籤決定。

有興趣參加的家長請填寫下表,連同費用着 貴子弟於10/10/2014(五)或以前,交回校務處鄧小姐。(如報名人數超額,未能獲選入烹飪班,費用將會稍後退回。)如有垂詢,請與校務處鄧小姐聯絡。

仁愛堂田家炳中學 家長教師會謹啟

二零一四年____月___日

敬覆者:

本人已知悉 貴會主辦以下一系列的活動,並決定

主題 / 內容		日期	費用	名額	參加 ' ✓ ,	不參加。✓✓
頸巾編織班	教授課堂	3, 10, 17/11/2014	全免	30 人		
	導修課堂	5, 12, 19/11/2014				
烹飪班4堂	饅頭、花卷製作	14/10/2014(=)	\$20	20 人		
(最多選2堂)	菜肉飽和燒賣	28/10/2014(二)	\$30	20 人		
	糯米糍	11/11/2014(=)	\$30	20 人		
	年糕	25/11/2014(二)	\$20	20 人		

						i ——
請在 □ 內用' v	/ ,表示,交回校	務處鄧小姐。				
此覆 仁愛堂田家炳中學						
家長教師會	,	長姓名:		聯絡電話		
	學	生姓名:	班別	:	_ /	o: 14-15/13



YAN OI TONG Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T.

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

No: 14-15/13

26 September 2014

2014-2015 Activities for Parents (October & November)

The Parent-Teacher Association has strived to enhance relationships among parents through providing opportunities for parents to converse and share time together. In the coming two months, we are going to hold a series of activities, in hopes that parents can socialize and bond with one another. Details of the events are set forth as follows:

Theme / Content		Date	Time	Fee	Vacancy	Remarks				
Knitting classes	Teaching session Tutorial session	3,10,17/11/2014 (Mon) 5,12,19/11/2014 (Wed)	2:00 p.m. -3:30 p.m.	Free	30	 Priority is given to PTA volunteers. 100 scarves will be donated to elders in need for the 'Scarves for warmth' activity. Selection by drawing lots in case number of applicants exceeds number of vacancies. 				
Cooking classes (Choice of	Steamed buns and steamed rolls	14/10/2014(Tue)	2:00 p.m. -3:30 p.m.	\$20	20	Priority is given to PTA volunteers.Selection by drawing				
maximum 2 classes)	Steamed cabbage and pork buns and siumai	28/10/2014(Tue)						\$30	20	lots in case number of applicants exceeds number of vacancies.
	Sticky rice ball	11/11/2014(Tue)		\$30	20					
	Glutinous rice cake	25/11/2014(Tue)		\$20	20	Palata Thanas dalla				

Parents interested in the above activities are advised to complete the reply slip below. The reply slip, along with the payment, is to be submitted by students to Ms Tang at the general office on or before 10 October 2014 (Fri). (If the number of applicants for the cooking classes exceeds the number of vacancies, refunds will be given to unsuccessful applicants afterwards.) For enquiries, please contact Ms Tang at the general office Parent-Teacher Association

~	Tot enquiries, please contact ivis railg at the general office.	ratetit-leacher Association	ı
<i>8</i> \	Reply Slip (To be submitted to Ms Tang at the general office by 1	10 October)	
		, 	September 2014
	Lam notified of the DTA activities listed below and would like	a ta.	

I am notified of the PTA activities listed below, and would like to:

Theme / Content		Date	Fee	Vacancy	Joining '√'	Not joining '√'
Knitting	Teaching session	3,10,17/11/2014	Free	30		
classes	Guiding session	5,12,19/11/2014				
Cooking classes	steamed buns and steamed rolls	14/10/2014(Tue)	\$20	20		
(Choice of maximum 2 classes)	steamed cabbage and pork buns and siumai	28/10/2014(Tue)	\$30	20		
ciassesj	Sticky rice ball	11/11/2014(Tue)	\$30	20		
	Glutinous rice cake	25/11/2014(Tue)	\$20	20		

Please tick the appropriate box(es) and return the completed reply slip to Ms Tang at the general office.

Name of parent:	Contact no.:		
Name of student:	Class:	No.:	